
Beste Allen,

Dank voor de snelle reactie’s die ik van enkele van u  mocht ontvangen.

Het lijkt mij het meest transparant als ik  u reacties plenair beantwoord. (geanonimiseerd )

Goed te horen dat u allen onvoorwaardelijk voor transparantie staat en dat u voorstander bent om 
alles weer terug te zetten op de website van de provincie.

Van twee van u mocht ik de motie van PS “ stop de grafiet regens “ ontvangen. U vroeg mij wat ik aan 
“ verbeteringen “ heb ervaren, na het aan nemen van de motie in juni 2019. 

15 maanden na het aannemen van de motie “ stop de grafiet “ regens ,is de vergiftiging niet 
afgenomen maar toegenomen.

Gaarne bereid tot het beantwoorden van nadere vragen.

Hartelijke groet,

Dhr. De Jong


